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متهمان مرگ مارادونا معرفی شدند
دادگاهی در آرژانتین تایید 
کرد که محاکمه هشــت نفر 
که در مــرگ دیه گو مارادونا، 
اســطوره فوتبال این کشور، 
مسئول بوده اند برگزار خواهد 

شد.
به گزارش »ورزش سه«، مرگ 
مارادونا واکنش های بسیاری را به 

همراه داشت و جامعه جهانی فوتبال را در سوگ و اندوه فرو برد. 
از همان زمان شــایعه نقشی که قصور پزشــکی در مرگ او ایفا کرده بر سر 
زبان ها افتاد و بسیاری تایید کردند که اشتباه پزشکان باعث شده که این ستاره 
سابق ناپولی خیلی زود از دنیا برود.  حالا دادگاهی در آرژانتین اعلام کرده است 
که جلسات محاکمه هشت نفر از تیم پزشکی حرفه ای که مسئولیت درمان او را 
برعهده داشته اند قرار است به زودی برگزار شود.  پیش از این دادگاه این افراد را 
متهم شناخته بود و حالا آنها با اعتراض به این رویه، درخواست برگزاری دادگاه 
تجدیدنظری را دارند که قرار اســت به زودی بــا حضور آنها و وکلای مدافع دو 

طرف برگزار شود. 
مارادونا در نوامبر سال 2020 میلادی در حالی که تنها 60 سال داشت از دنیا 
رفت. او چندین سال متوالی با مصرف کوکایین و نوشیدنی های الکلی درگیر بود 
و در حالی که تنها دو هفته از انجام عمل جراحی اش می گذشــت، در حالی که 
از دنیا رفته بود در رختخوابش پیدا شد. گفته شد که او بر اثر حمله قلبی فوت 
کرده اســت.  این هشت متهم معتقد هستند که نباید به اتهام دست داشتن در 
قتل غیرعمد این بازیکن سابق تیم ملی آرژانتین دادگاهی شوند و این اتهام برای 

آنها بسیار سنگین است. 
پیش از این گفته شــده بود که آنها با بی احتیاطی و سهل انگاری در درمان 
خانگی مارادونا رفتار کرده اند و همین موضوع باعث شده که او در خواب و بر اثر 
مشــکل قلبی پس از عمل فوت کند.  هیئتی 20 نفره از متخصصان پزشکی در 
سال 2021 به دادســتان کل آرژانتین اعلام کرده بودند که اگر درمان درستی 
برای او در نظر گرفته می شــد و به تجهیزات پزشکی مناسب دسترسی داشت، 
شــانس بسیار بیشتری برای نجات و ادامه حیات پیدا می کرد.  این دادگاه هنوز 
اعلام نکرده که جلسه بررسی به اتهامات این هشت نفر قرار است در چه تاریخی 

برگزار شود.

 فینالیست های لیگ برتر بسکتبال 
در نیمه نهایی غرب آسیا  

نیمه نهایــی  مرحلــه   
غرب  بســکتبال  سوپرلیگ 
آسیا در شرایطی برگزار خواهد 
شد که دو نماینده ایران در این 
مرحله باید به مصاف هم بروند.
بــه گــزارش ایرنــا، در ادامه 
بسکتبال  ســوپرلیگ  رقابت های 
غرب آسیا امشب  و از ساعت 22 
دو تیم شــهرداری گرگان و ذوب آهن اصفهان در نیمه نهایی این مســابقات به 
مصاف هم می روند که این جدال حســاس در تالار بســکتبال مجموعه ورزشی 

آزادی تهران برگزار خواهد شد.
شــهرداری گرگان به دلیل عملکردی که در مرحله قبل داشــت به صورت 
مستقیم راهی این مرحله شد اما شاگردان فرزاد کوهیان راه سخت تری را برای 
حضور در نیمه نهایی داشتند و مجبور شدند در سه  دیدار سخت برابر نفت عراق 
به میدان بروند که در نهایت با کســب 2 برد و یک شکست جواز حضور در این 
دیدار را پیدا کردند. تقابل این دو تیم همواره از حساسیت های خاصی برخوردار 
بوده است به ویژه اینکه این جدال برای حضور در فینال غرب آسیا باشد و باید 

دید تدابیر کادر فنی دو تیم برای کسب نتیجه در این بازی چگونه خواهد بود.
این دو تیم در لیگ برتر بســکتبال هم مدعیان اصلی برای رسیدن به فینال 
و کســب عنوان قهرمانی هستند، آنها در سال گذشــته نیز پای فینال بودند و 
جدال سختی برای کسب عنوان قهرمانی داشتند و حالا هواداران بسکتبال باید 
در انتظار یک دیدار تماشایی و البته حساس بین دو نماینده ایران در غرب آسیا 
باشند. گفتنی است این مرحله به صورت دو برد از سه مسابقه پیگیری می شود 
که با توجه به حضور بازیکنان خارجی در تیم شهرداری گرگان، روی کاغذ این 
تیم شــانس بیشتری برای رســیدن به فینال دارد اما ذوب آهن هم نشان داده 
حریفی دست و پا بسته نیست و این را در بازی با نفت عراق به خوبی نشان داد.

جرائم انضباطی استقلالی ها بخشیده شد
سرپرســت  تصمیم  بــا 
استقلال،  باشگاه  مدیرعاملی 
کلیه جرائم انضباطی بازیکنان 
باشــگاه  این  فوتبــال  تیم 

بخشیده شد.
به گــزارش ایرنا، بــا تصمیم 
سرپرســت  کریمــی  حجــت 
مدیرعاملی باشگاه استقلال، کلیه 
جرائــم انضباطــی بازیکنان تیم 
فوتبال این باشــگاه بخشیده شد. رسانه رسمی باشگاه استقلال با اعلام این خبر 
عنوان کرد: با توجه به عملکرد درخشــان بازیکنان در مســابقات اخیر و کسب 
نتایج مطلوب که منجر به شــادی و مســرت هواداران استقلال شده، و همین 
طور تلاش های ارزشمند صورت گرفته، پرونده های انضباطی بازیکنان بسته شد. 
همچنین سرپرست مدیرعاملی باشگاه استقلال، از کلیه زحمات اعضای کادرفنی، 

بازیکنان و عوامل اجرایی تیم تقدیر و تشکر کرد.

درخواست رکورددار پرتاب نیزه از وزیر: 
به ما هم اهمیت بدهید

بعد  فتحی گنجی  علی 
از اینکه رکورد ملی پرتاب 
شکســت  را  ایران  نیزه 
از وزیــر ورزش و جوانان 
خواست به این رشته توجه 

بیشتری داشته باشد.
بــه گزارش ایســنا، فصل 
بــاز  فضــای  رقابت هــای 
دوومیدانی با جام رمضان آغاز شد و فدراسیون دوومیدانی تعدادی از ورزشکاران 

را دعوت کرد تا در چند ماده به رقابت با هم بپردازند.
علی فتحی گنجی رکورددار پرتاب نیزه ایران رکورد ملی این ماده را که پیش 
از این با ۷6.6۵ متر در اختیار خودش بود، با ثبت حدنصاب ۷۷.11 متر ارتقاء داد.
فتحی گنجی در مورد رکوردشــکنی خود در اولین مســابقه فضای باز سال 
1۴02 به ایســنا گفت: خدا را شکر طی هفت، هشت ماه گذشته سخت تمرین 
کردم و اولین مسابقه را به خوبی گذراندم. نتیجه قابل قبولی گرفتم و فدراسیون 
هم به این نتایج نگاه خوبی دارد. رکورد ۷۷ متر در ابتدای فصل  یعنی چند ماه 
آینده و لیگ بالای ۸0 متر می شــود. او با اشاره به بازی های آسیایی هانگژو در 
مورد احتمال حضورش در تیم اعزامی گفت: از رکوردم راضی نیســتم و دوست 
دارم با رکورد بهتری به بازی های آسیایی بروم اما امیدوارم در لیست اعزامی باشم 
و مدال بگیرم. رکورددار پرتاب نیزه ایران به تمرینات خود در ورزشــگاه آفتاب 
انقلاب اشاره و بیان کرد: در صورت امکان اردویی در کاشان هم برگزار می کنم تا 
کنار آقای بادپی مربی ام باشم. برنامه ریزی خوبی را با هم انجام داده ایم که آخرش 
به مدال ختم می شود. شرایط خوبی در آفتاب انقلاب هم دارم و خوابگاه ها تعمیر 
شده اســت. البته نمی گویم امکاناتم در حد رقبایم است که در آمریکا و فنلاند 
تمرین می کنند اما با روحیه و اراده برای بازی های آسیایی آماده می شویم. سعی 

می کنیم با امکانات موجود تلاش کنیم.
فتحی گنجی بــا خطاب قرار دادن حمید ســجادی وزیــر ورزش و جوانان 
خواستار حمایت از رشته دوومیدانی شد و گفت: رشته ما رکوردی و سخت است. 
فدراسیون زحمت می کشد اما از نظر مالی تامین نیست. آقای سجادی دوومیدانی 
کار بوده، نگاهی به ما داشــته باشــد تا حداقل چند مدال در بازی های آسیایی 
داشته باشیم. بچه ها استعداد دارند و با کمترین امکانات بهترین نتیجه را گرفتند. 
پرتابی ها در این مسابقه ثابت کردند توانایی کسب مدال در بازی های آسیایی را 

دارند. نه بیشتر اما در حد رشته های دیگر به ما کمک کنند.

اخبارکوتاه

وزیر ورزش و جوانان گفت: تلاش می کنیم شرایط لازم 
برای حضور بانوان برای تماشای دربی فراهم شود.

به گزارش برنا، حمید سجادی وزیر ورزش و جوانان  در 
حاشیه جلســه هیات دولت در جمع خبرنگاران در پاسخ 
به این پرســش که آیا شاهد حضور زنان در دربی پایتخت 
خواهیم بود یا نه؟ اظهار کرد: در ورزشگاه آزادی بخش های 
زیادی در دســت تعمیر است و تلاش می کنیم زمینه های 
لازم بــرای حضور بانوان برای تماشــای دربی پایتخت را 

فراهم سازیم.
وی افزود: شرایط ورزشــگاه آزادی یک هنر مدیریتی 
است، از طرفی در دســت تعمیر است و از طرف دیگر در 
آن مســابقات برگزار می شود، این کار بسیار سختی است. 
این شــرایط هرجای دنیا بود مجموعه ورزشــی را تعطیل 
می کردند. این جای تشــکر دارد که هم استادیوم را تعمیر 
می کنید و هم در آن مســابقه برگزار می کنید. باید از همه 
دست اندرکاران تشکر کنیم. سجادی در پاسخ به این سوال 
که با توجه به سن اســتادیوم آزادی وقت آن نرسیده که 
یک مجموعه جدید ورزشــی ساخته شود؟ عنوان کرد: در 
کشور ورزشگاه های بسیار زیادی داریم. در حال حاضر 2۸ 
هزار مکان ورزشــی در کشــور داریم. در اکثر استان ها از 
جمله فارس، خوزستان و خراســان رضوی استادیوم های 
بســیار خوبی داریم. وزیر ورزش و جوانان در پاسخ به این 
سوال که آیا این استادیوم ها قابلیت برگزاری مسابقات رده 
بالا را دارند و استاندارد هســتند؟ بیان کرد: بله می شود، 
چرا نشود؟ این ورزشــگاه ها در تیپ های ده هزار نفره، 1۵  
هزار نفره تا 60 هزار نفره ســاخته شده اند. ورزشگاه غذیر 
اهــواز و نقش جهان اصفهان از جمله این ورزشــگاه های 
خوب هستند. عده ای دوست دارند بگویند در زمان پهلوی 
بهترین کارها برای ســاخت مجموعه ورزشی انجام شده و 
بعد از انقلاب کاری انجام نشــده اســت؛ درحالی که پس 

از پیروزی انقلاب مکان های ورزشی بسیاری ساخته شده 
است.

وی در واکنش به این نکته که پایتخت شرایط مساعدی 
برای برگزاری مســابقات ندارد؛ بیان کــرد: در تهران هم 
مکان های ورزشی بسیاری وجود دارد. اما مجموعه ورزشی 
آزادی یک چیز دیگر اســت. البته ســن این مجموعه بالا 
رفته و دائماً نیاز به رســیدگی دارد. ســکوها باید ترمیم و 
کابل های برق تعویض شــوند که این اقدام در حال انجام 
است. بیش از نیم قرن از عمر این مجموعه ورزشی می گذر 

و نیــاز به نگهداری دارد. گرچه نمی خواهم همکاران قبلی 
را زیر ســوال ببــرم اما به نظر می رســد در برخی دوره ها 
به روزرسانی این اســتادیوم به درستی یا به موقع صورت 

نگرفته است. 
در بازدیدی که از استادیوم داشتم دستور دادم تابلوها، 
پروژکتورها و مــوارد دیگری تعویض شــوند و همچنین 
خواهش کردم دست اندرکاران به زیباسازی این مجموعه 

رسیدگی کنند.
وزیر ورزش و جوانان در پاسخ به این سوال که با توجه 

به این هزینه ها بهتر نیســت به سراغ ساخت یک مجموعه 
ورزشی جدید برویم؟ اظهار کرد: حتماً به فکر ساخت یک 
مجموعه ورزشی یا استادیوم برای تهران هستیم. در خود 
استادیوم آزادی یک ســالن چهل هزارنفره برای بانوان در 
دست ساخت است اما متأسفانه متوقف شده است. ساخت 
این استادیوم در دوره اول دولت آقای احمدی نژاد آغاز شد 
و تقریبا ۴0 درصد آن پیش رفته است باید باقی مانده این 
مجموعه هم ساخته شود. با همه این ها قطعاً به فکر ساخت 

یک مجموعه ورزشی جدید هستیم.

تیم مطلب حال  از 10  لیســتی  اوپتا 
حاضر آسیا را منتشر کرد.

به گزارش »ورزش ســه«، فوتبال باشگاهی 
در آسیا طی سال های اخیر با تغییر و تحولات 
ویژه ای همراه بوده است؛ شاید ماجرا به شکل 
جدی با آمدن دو ســتاره سابق بارسلونا یعنی 

آندرس اینیســتا و ژاوی به دو باشگاه آسیایی 
ویســل کوبه ژاپن و السد قطر کلید خورد. در 
ادامه و کم کم بیش از پیش پای ســتاره های 
بزرگ فوتبال دنیا به آســیا باز شد تا جایی که 
در تابســتان اخیر یکی از بهترین بازیکن های 
تاریخ و برنده پنج باره توپ طلا، کریســتیانو 

رونالدو بعد از کســب تمام افتخارات فردی و 
تیمی ممکن در اروپا راهی النصر شــد. به نظر 
می رسد قطار پیشــرفت تیم های آسیایی به 
سریع ترین شکل ممکن در حال حرکت است و 
قطعا در ادامه حتی بیشتر از قبل شاهد حضور 
ستاره های بزرگ دنیا در این قاره خواهیم بود.
تنور رقابت های باشــگاهی در آســیا همچون 
اروپا بسیار داغ است و لیگ هایی نظیر ایران و 
عربستان حساس ترین روزهای خود را سپری 
می کنند. در حالی که لیگ هایی نظیر ژاپن و 

کره در هفته های آغازین خود هستند.
در همین راستا اوپتا که آمار و ارقام فوتبال 
را منتشــر می کند رنکینگ 10 تیم برتر حال 
حاضر آسیا را منتشر کرده که نکات جالبی در 

آن به چشم می خورد.
حضور استقلال و پرسپولیس 

در بین 10 تیم برتر 
استقلال و پرســپولیس در حالی چند روز 
دیگر برگزار کننده دربی حساس تهران خواهند 
بود که فاصله امتیــازی این دو تیم در جدول 
فقط یک امتیاز اســت. اگرچه ابتکار عمل در 
دست سپاهان اســت اما می توان گفت برنده 
این بازی همچنان شانس خود را برای قهرمانی 
حفظ خواهد کرد و بازنده شاید تا حدود زیادی 
امید خود را از دســت بدهــد. در این جدول 
منتشر شده هم نگاه ویژه ای به دو تیم پایتخت 
شده اســت. در اینجا هم همچون لیگ ایران 

اســتقلال بالاتر از پرسپولیس قرار دارد. جایی 
که آبی ها بالاتر از یوکوهامای رده هشــتمی و 
پرســپولیس رتبه نهمی رتبــه هفتم بهترین 

تیم های آسیا را به خود اختصاص داده اند.
غیبت سپاهان 

ســپاهان به عنوان صدرنشــین لیگ برتر 
فوتبال ایــران جایی در بین 10 تیم برتر حال 
حاضر فوتبال آسیا ندارد. تیم اصفهانی که فصل 
خوبی را با ژوزه مورایس پشت سر می گذارد و 
امید زیادی بــه قهرمانی در فصل جاری لیگ 
ایران دارد. عدم حضور ســپاهان در این لیست 
که سابقه حضور در فینال جام باشگاه های آسیا 
را هم در کارنامــه دارد، از نکات بحث برانگیز 

است.
الاتحاد صدرنشین و بالاتر 
از دو ابر قدرت عربستان  

شــاید جالب ترین نکتــه در رابطه با این 
لیست به صدرنشین آن مربوط می شود. جایی 
که الاتحاد عربستان بعد از درخشش در لیگ 
این کشور و صدرنشینی رتبه اول این لیست را 
هم به خود اختصاص داده است. جالب تر این 
که الاتحاد بالاتر از دو غول پر ستاره و متمول 
عربستان یعنی الهلال و النصر قرار گرفته که در 

نوع خود اتفاق جالبی است.
پیشرفت فوتبال عربستان 

به روایت جدول 
فوتبال عربستان در سال های اخیر از هر نظر 

که فکرش را بکنید پیشرفت کرده که شاید این 
پیشــرفت در بخش باشگاهی صد چندان بوده 
است. باشگاه های متمولی مثل النصر و الهلال 
که یکی رونالدو را جــذب کرده و دیگری هم 
سوادی جذب لیونل مسی را در سر دارد. حضور 
سه تیم عربســتانی الاتحاد، الهلال و النصر در 
رتبه اول تا سوم این رنکینگ اوپتا خودش گواه 

پیشرفت خیره کننده فوتبال این کشور است.
غیبت تعجب برانگیز غول های قطری

یکی دیگر از مسائل مهم در مورد این جدول 
به غیبت دو غول فوتبال قطر در آن بر می گردد. 
جایی که هیچ نامی از تیم های السد و الدحیل 

مشاهده نمی شود.
دو باشــگاهی کــه در ســال های اخیــر 
داده اند  انجــام  توجهی  قابل  ســرمایه گذاری 
امــا اخیرا از فرم خوب چند ســال قبل فاصله 
گرفته انــد، هر چند که با این وجود هم غیبت 

آن ها در این لیست عجیب به نظر می رسد.
سه تیم ژاپنی و فقط یک کره ای

شرق آسیایی ها در این جدول منتشر شده 
از سوی اوپتا نقش قابل توجهی دارند. اولسان 
هیونــدای کره جنوبی یکــی از پرافتخارترین 
تیم های آسیا بعد از ســه تیم عربستانی رتبه 
چهــارم را به خــود اختصــاص داده در حالی 
که یوکوهاما، هیروشــیما و کاوازاکی سه تیم 
 دیگر شــرق آســیایی و البته ژاپنــی حاضر 

در این لیست هستند.

برخی از بازیکنان باسابقه والیبال ایران، خواسته 
یا ناخواســته حواشــی ای برای تیم ملی والیبال 
ایجاد کردند که این حواشی می تواند برای این تیم 

مشکل ساز شود.
بــه گزارش ایرنــا، اردوی تیم ملی والیبال  در ســالن 
فدراسیون والیبال آغاز شد. بهروز عطایی برای این اردو ۳1 
بازیکن را دعوت کرده بود و محمد موســوی، امیر غفور و 
میلاد عبادی پور هم در لیست این مربی بودند؛ ۳ بازیکنی 

که هر یک از آنها اتفاقات عجیبی را رقم زدند.

موسوی ســال گذشته و برای مسابقات قهرمانی جهان 
به اردوی تیم ملی دعوت شــد؛ اما در آستانه سفر این تیم 
بــه جام واگنر به یکباره از تیم ملی کناره گیری کرد. او در 
آن زمان صحبت هایی در خصوص دلایل تصمیمش مبنی 
از کناره گیــری از تیم ملی انجام داد و از کمبود امکانات و 
پایین بودن مبلغ پرداختی فدراسیون والیبال به بازیکنان 

و همینطور وضعیت نامناسب امادگی جسمانی اش گفت.
تصور نمی شد که پس از این اتفاق، موسوی به تیم ملی 
بازگردد؛ اما عطایی یکبار دیگر نام موســوی را برای لیگ 

ملت ها در لیســت خود قرار داد تا مشخص شود سرمربی 
تیم ملی اتفاقات ســال گذاشته را فراموش کرده و به این 

بازیکن فرصت تازه ای داده است.
این اقدام عطایی با انتقاداتی همراه شد و وی در واکنش 
به این انتقادات گفت:»موسوی در ده سال گذشته یکی از 
بازیکنــان مهم والیبال ایران بود. فکر می کنم یک جاهایی 
به خواســته مردم باید نگاه کرد. والیبال ایران به موسوی 
نیاز دارد. موضوع گذشته متعلق به گذشته است و مهم این 

است که او امروز به ما کمک می کند.«
امیــر غفور هم پس از درخشــش در لیگ برتر به تیم 
ملی دعوت شــد؛ اما او حاضر به بازگشت به این تیم نشد 
و با انتشــار دلنوشته ای از بازی های ملی خداحافظی کرد. 
به نظر می رسد مهمترین دلیلی که باعث شد غفور چنین 
تصمیمی بگیــرد این بود که وی نمی خواســت خاطرات 
خوبــی که در ذهن مــردم از خود به جا گذاشــته بود را 
خراب کند. با توجه به اینکه امین اسماعیل نژاد گزینه اول 
عطایی برای پست پشت خط زن است، شاید غفور به خاطر 
همین موضوع و اینکه دوست نداشت در تیم ملی بازیکنی 

نیمکت نشین باشد از بازی های ملی خداحافظی کرد.
غفور در دلنوشته خود عنوان کرده بود که قصد دارد جا 
را برای جوان ها باز کند. این صحبت او قابل تقدیر اســت؛ 
اما تصمیم گیری درباره چنین موضوعاتی بر عهده سرمربی 
تیم ملی است و وقتی بازیکنی به تیم ملی دعوت شد حتما 

به حضورش در این تیم احتیاج بوده است.

عبادی پور هم با وجود شائبه هایی که در خصوص قهرش 
از تیم ملی و اختلاف با موسوی مطرح شده هیچ واکنشی 
به این حواشی نداشته است. پس از پایان المپیک توکیو و 
انتخاب عطایی به عنوان ســرمربی تیم ملی، کاپیتانی این 
تیم به میلاد عبادی پور رسید. هر چند با بازگشت موسوی، 
عبادی پور دیگر کاپیتان تیم ملی نیســت. گفته می شــود 
یکی از مهمترین دلایلی که باعث شده بود موسوی پیش 
از رقابت هــای قهرمانی جهان از تیم ملی کناره گیری کند 

همین موضوع کاپیتانی بوده است.
عطایی اعلام کرد که عبادی پور به دلیل اینکه در حال 
پدر شدن اســت و همچنین به خاطر مصدومیت هایی که 
دارد بــرای عدم حضور در لیــگ ملت ها از او اجازه گرفته 
اســت. او در شــرایطی این خبر را اعلام کرد که پیش از 
این عنوان شده بود عبادی پور فقط در هفته نخست لیگ 

ملت ها غایب تیم ملی خواهد بود.
همانگونه که اتفاقات سال گذشته و کناره گیری موسوی 
از تیم ملی باعث شــد این تیم نتواند شــرایط مناسبی در 
مسابقات جهانی داشته باشد امکان اینکه یک بار دیگر تیم 

ملی از بابت این حواشی ضربه بخورد کم نیست.
تیم ملی در لیگ ملت ها و همینطور مسابقاتی همچون 
انتخابی المپیک شــرایط ســختی دارد. انتظــار می رود 
بازیکنــان باتجربه همه هم و غم خود را در جهت موفقیت 
تیم ملی بگذارند. نه اینکه با حاشیه سازی ولو ناخواسته در 

جهت معکوس گام بردارند.

سجادی: تلاش می کنیم بانوان دربی را در ورزشگاه تماشا کنند

رنکینگ ده تیم برتر فوتبال قاره آسیا

ماجراهای بازمانده های »نسل طلایی« والیبال

از رفت و برگشت سید تا غیبت میلاد و خداحافظی امیر

دو باشگاه استقلال و پرســپولیس قبل از دربی 
حساس تهران یکدیگر را به ایجاد حاشیه و جوسازی 

علیه خودشان محکوم کرده اند!
بــه گزارش  مهــر، یکصدمین دیدار تیم هــای فوتبال 
استقلال و پرســپولیس در چارچوب هفته بیست و هفتم 
لیگ برتر ســاعت 1۷:۳0 دقیقه روز یکشنبه ۳ اردیبهشت 
در ورزشــگاه آزادی برگزار خواهد شــد که پیروزی در این 
دیدار می تواند شــانس تیم برنده برای رسیدن به قهرمانی 
را افزایش دهد. به همین دلیل دیدار برگشــت این دو تیم 
در لیگ بیست و دوم از اهمیت بالایی برخوردار شده است. 
حساســیت این بازی نزدیکان و عوامل دو باشــگاه را برآن 
داشته تا به فکر بهتر کردن شرایط تیم شان برای رسیدن به 
پیروزی باشند.در روزهای گذشته دو باشگاه با صدور بیانیه 
ها و اطلاعیه هایی رقیب را متهم به حاشیه سازی و تلاش 
برای برهم زدن آرامش تیم خود کرده است. ابتدا پرسپولیس 
با انتشار متنی با محوریت قرارداد گل محمدی به اتفاقاتی 
که علیه تیمش رخ داده اشاره و تاکید کرد که این جوسازی 
ها در آســتانه دربی را پیش بینی می کرده است. سه شنبه 
شــب هم باشگاه اســتقلال با انتشــار اطلاعیه کوتاهی در 

این مورد نوشــت: » نتایج درخشان و مطلوب استقلال در 
هفته های اخیر و کســب پیروزی هــای پیاپی، باعث برهم 
ریختن آرامش مخالفان اســتقلال و تلاش برای حاشــیه 
ســازی شــده و انتظار این را داریم که طی روزهای آینده 
نیز چنین مباحثی افزایش یابد. البته که مجموعه باشــگاه 
استقلال، اعضای محترم کادر فنی و بازیکنان ارزشمندمان، 
بدون توجه به اینگونه مسایل، در کمال تمرکز و آرامش به 

کار خود ادامه می دهند.
باشگاه استقلال از رسانه های محترم و به خصوص رسانه 
ملی درخواست می کند از طرح مسایل و گمانه زنی های غیر 
واقعی و نادرســت، خودداری کرده و صرفا به انتقال اخبار 
صحیح بپردازند.« در شــرایطی که علاقمندان به فوتبال و 
هواداران دو تیم انتظار دیدن فوتبالی جذاب و تماشــایی را 
از دو تیم دارند، به نظر می رســد دو باشــگاه قبل از دربی 
تمرکزشــان را روی مسائل حاشــیه ای گذاشته اند و فعلا 
می خواهند جنــگ روانی را ببرند! اتفاقــی که در دهه 60 
فوتبال ایران رخ می داد و طرفین ســعی می کردند قبل از 
دربی یکدیگر را تخریب کنند و برای هم حاشــیه درســت 

کنند تا تمرکز تیم حریف را بگیرند و برنده شوند!

جنگ نخ نمای استقلال و پرسپولیس قبل از دربی


